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Interpellatie

Agenda nr. 14/3 Interpellatie in verband met een mooie toekomst voor de 
site rond het sportpaleis, ingediend door Frank Geudens 
(sp.a).

De ruimtelijke driehoek waarbinnen het sportpaleis zich bevindt maakt deel uit van 
de ambitie voor een betere ruimtelijke planning van de grotere zone aan het 
Albertkanaal. Zone waarvoor heel wat jaren geleden het initiatief werd genomen, 
eerst door de POM, vervolgens Vlaanderen die het naar de provincie toewees, met 
als mooie intentie om het wonen, werken en ontspannen op een veel kwalitatievere 
wijze uit te tekenen. Anders gezegd om de huidige moeilijke leefbaarheid van het 
gebied serieus te verbeteren. Nu we volop in het planningsproces zitten, maar nog 
niets definitief beslist, plaats ik enkele kanttekeningen.

Ten eerste had ik graag vernomen wat de precieze huidige stand van zaken is.

Het "breed draagvlak", waar in verslagen naar wordt verwezen, zag ik graag 
verduidelijkt. Tenslotte rekenen wij er op dat het uiteindelijke plan de 
bovengenoemde ambities ten volle waar maakt. In tegenstelling tot wat in de 
verslagen vermeld staat menen wij dat de driehoek niet enkel deel uitmaakt van 
het geheel maar er een belangrijke (groene en recreatieve) rol te spelen heeft. Niet 
in het minst omdat de districtsraad van Deurne zich unaniem uitsprak voor een 
recreatieve zone mét bewoning in de bovengenoemde driehoek.

Frank Geudens


